


請往前坐
Please fill the seats in the front first

預 備 迎 見 你 的 神
Prepare to Meet your God







馬可福音 Mark 16:15
他又對他們說：你們往普天下去，傳福音給萬民聽 。
He said to them, “Go into all the world and preach the gospel to every creature.

為九月將開跑的幸福小組與門訓禱告

求神讓更多的人願意回應神
加入幸福小組一同尋回迷失的羊，
也求神預備祂的教會，
樂意受裝備，成為行伍整齊，
並無二心的大能軍隊，得著神所賜的應許之地。
Pray for the Happiness Group and Discipleship Classes that will start in September. 

Pray that more people will respond to God and join the Happiness Group 

to find the lost sheep together. Pray also that God will prepare His church, 

to be well  equipped, and become a mighty army with an undivided hearts 

to receive the promised land God has bestowed to His church.



以弗所書 Ephesians 6:4

你們作父親的、不要惹兒女的氣、只要照著主的教訓和警戒、養育他們。
Fathers, do not provoke your children to anger, but raise them up in the discipline 

and instruction of the Lord.

為作父親的禱告

願主賜下牧者心腸給每位父親，能按照神的心意養育兒女、
建造家庭，把最好的自己給兒女；作兒女的要尊榮父親，
願神祝福使父親的心轉向兒女，兒女的心轉向父親。
May the Lord grant the heart of a shepherd to every father, 

so that they can raise their children, build a family according to 

God’s will, and give the best of themselves to their children。
Also pray that as children, they will honor their fathers; 

pray that God will turn the heart of the fathers turns to the children, 

and the heart of the children turns to their fathers.



教會使命
Mission



我們要去, 
進入校園與社區, 
使萬民作主門徒!

We Shall Go, 
Enter the Campuses and Communities , 

And make disciples of the people!



請儘量

間隔 兩個空位
前後左右 儘量空出座位

除非是 家人
Please observe the following pandemic 

prevention measures including sitting at every 

other seat (separated by two vacancies), 

church will provide N95 masks for students

and elderly who attend Sunday service.

儘 量 雙 重 梅 花 座

★ ★ ★ ★

★ ★ ★ ★

講 台



上週經文 Last week Scripture

路加福音 Luck 16 : 10

人在最小的事上忠心，在大事上也忠心；
在最小的事上不義，在大事上也不義。

The one who is faithful in a very little is also faithful in much, 

and the one who is dishonest in a very little 

is also dishonest in much. 





約翰壹書 1 John 3 : 1-2

3:1 你看父賜給我們是何等的慈愛，使我們得稱為神的
兒女；我們也真是他的兒女。世人所以不認識我們，
是因未曾認識他。3:2 親愛的(弟兄)啊，我們現在是神的
兒女，將來如何，還未顯明；但我們知道，主若顯現，
我們必要像他，因為必得見他的真體。
1 (See what sort of love the Father has given to us: that we should be called 

God’s children—and indeed we are! For this reason the world does not know 

us: Because it did not know him. 2 Dear friends, we are God’s children now, 

and what we will be has not yet been revealed. We know that whenever it is 

revealed we will be like him because we will see him just as he is. 



天父的愛 Father Love of God

約翰壹書 1 John 3 : 1-2

講員speaker : 楊右任弟兄 Brother Yu-Jen

翻譯 interpreter :  Ita 姊妹 Sister Ita Lau





本週經文 This week Scripture

約翰壹書 1 John 3 : 1 

你看父賜給我們是何等的慈愛，
使我們得稱為神的兒女；
我們也真是他的兒女。
世人所以不認識我們，是因未曾認識他。
(See what sort of love the Father has given to us: 

that we should be called God’s children—and indeed we are! 

For this reason the world does not know us: 

Because it did not know him.







2022 4C (在台)爸爸

高牧師 陳世揚 蔣懷孝 黃重源 Jimmy

王治元 楊右任
李正群
(琍云代表)

曾木焱
(珮茹爸爸)

Edward

程萬泓 蔡政霖 姜義禎
張彥暉
(寧詒爸爸)

現場爸爸





主日愛宴 Luncheon Service

疫情嚴峻，僅為大家預備外帶的簡單餐點，
切勿 !! 於室內群聚共餐，包括教會辦公室內 !!!

需要就地用餐者，可於水池邊、走廊等戶外位置，
請注意 !! 脫口罩飲食時，請避免交談，並保持距離 !!!

Due to the severity of the pandemic, church will only prepare simple meals for everyone.
Please do not gather together for meals indoors, including in church offices.
Those who need to dine on-site can eat at outdoor locations such as beside pool and corridors at the Holistic Village.
Please make sure you keep you distance and avoid talking while eating and drinking.

8/7 8/14 8/21

餐點發放 家庭 哈哈猶獅 社青猶獅

善後清理 &場復 長青 新心望旺 叮噹猶獅



預告 Preview

證道 : 程萬泓 弟兄
主題 : 脫下舊人 穿上新人

8/14



第66屆洗禮Baptism

2022 . 8/14 劉于脩
2022 . 8/21 何亭蓁



待補福長訓練ppt






